
ПРОТОКОЛ ль 2 
засідання Робочої групи з питання будівництва 

комунальних тенлогенсруючіїх потужної*гей 
у мікрорайоні Раківка міста Кременчука 

м. Кременчук 11 вересня 2018 року 
малий зал №1 
10:00 і од. 

Присутні члени Робочої групи: 
1. Кравченко Д.В. - заступник міського голови, голова Робочої групи; 
2. Гриценко А.Ю. - директор з будівництва та інвестицій КП «Теплоенерго», 

секретар Робочої групи; 
3. Бедрацький 11.В. - заступник директора КП «Кременчук Інвес г»; 
4. Іванян Г.М. - депутат Кременчуцької міської ради; 
5. Курчснко-І 'ай В.11. - депутат Кременчуцької міської ради; 
6. Одношевний В.М. - директор КП «Теплоенерго»; 
7. Лозовик Д.Б. - депутат Кременчуцької міської ради; 
8. Манаєнков І.В. - директор з економіки, фінансів та перспективної о 

розвитку ПАТ «КВБЗ»; 
9. І Іостільняк В.А. - заступник технічного директора ІІАТ «КВБЗ»; 
10.Плескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
11.Тацснюк В.Д. - депутат Кременчуцької міської ради; 
12.Кальченко О.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
13.Котляр В.Ю. - депутат Кременчуцької міської ради; 
М.Воронков С.О. - начальник виробничо-технічного відділу КГІ 

«Теплоенерго». 

Інші присутні: депутат Кременчуцької міської ради Піддубна О.В., представники 
ЗМІ міста. 

Відсутні члени Робочої групи: 
1. Декусар В.В. - заступник міського голови, заступник голови Робочої групи; 
2. Андрієвська Т.Д. - начальник відділу енергоменеджменту та енергетики; 
3. Москалик І.В. - директор Департаменту ЖКІ ; 
4. Бокован М.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
5. Бутенко К.В. - перший заступник директора Департаменту ЖКГ; 
6. Роженко О.А. - депутат Кременчуцької міської ради; 
7. Неіленко Т.Г. - заступник міського голови; 
8. Прокоп О.Е. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Запрошені: Гриценко Ю.В. - секретар Кременчуцької міської ради, Тарасенко 
Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. Зеркалій І.Л. - в.о. 
директора Департаменту ЖКІфахівці ТОВ ВКІ1 «Котлогаз». 
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Порядок денний: 

1. Про зміни до бюджетної програми щодо фінансування заходу з винесення 
магістральних теплових мереж. 

Доповідає: Кравченко Д.В - заступник міського голови, фахівці 
ТОВ ВКП «Котлогаз». 

2. Про доцільність розроблення програми будівництва котельні у мікрорайоні 
Раківка. 

Доповідає: Курченко-Гай В.П.- заступник директора департаменту ЖКГ. 

3. Різне. 

Головуючії!! на засіданні заступник міського голови Кранчепко Дмитро 
Васильович. 

1. СЛУХАЛИ: 
Про зміни до бюджетної програми щодо фінансування заходу з винесення 

магістральних теплових мереж. 
Доповідає: Кравченко Д.В. - заступник міського голови, фахівці 
ТОВ ВКП «Котлогаз». 
Кравченко Д.В. проінформував про тс, що КП «Теплоенерго» надало 

інформацію щодо розроблення ГОВ ВКП «Котлогаз» робочого проекту «Винос 
існуючої мережі з зони забудови по робочому проекту «Будівництво комунальних 
теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка міста Кременчука» та 
заміна ділянки трубопроводів теплової мережі від тепломережі та під котельні, що 
проектується до існуючої ГК 1/1» приблизною вартістю 11 742 698 грн з ГІДВ. 
Зазначив про необхідність закладання суми вартості винесення магістральних 
теплових мереж в бюджет міста Кременчука на наступний рік та проведення 
будівельних робіт не очікуючи результатів переговорів фінансування проекту з 
будівництва котельні на Раківці. 

ВИСТУПИЛИ: 
Кальчеико О.В. - депутаї Кременчуцької міської ради. 
Зазначив про надання КП «Теплоенерго» техніко-економічного 

обгрунтування (ТКО) проекту будівництва комунальної котельні на Раківці та 
відмітив питання проходження проекту екологічної експертизи. 

1 Ілескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 
Наголосив, що ТОВ ВКП «Котлогаз» розробило якісний проект з 

будівництва комунальних теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка. 
Запропонував членам робочої групи рухатись далі та отримувати пропущену 
інформацію по ходу діла. 

Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 
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Повідомив присутнім, т о всі документи, які вимагаються 

українським законодавством для реалізації проекту з будівництва комунальної 
котельні на Раківці у К1І «Теплоенерго» с. Зазначив про виконання 
ТОВ ВКІ1 «Котлогаз» ТКО, стадії проекту II та стадії РД; про обрання земельної 
ділянки для будівництва котельні з урахуванням можливості підключення до 
існуючих і силовим мережам; про розроблений розділ ОВНС в проекті. 

ВИРІШИЛИ: підтримати зміни до бюджетної програми щодо фінансування 
заходу з винесення магістральних теплових мереж. 

2. СЛУХАЛИ: Про доцільність розроблення програми будівництва котельні у 
мікрорайоні Раківка. 

Доповідає: Курченко-Гай В.11. - заступник директора департаменту ЖКГ. 
Проінформував про неможливість розроблення програми на данин час, у зв'язку 
з нестачі даних про графік та суми кредиту, суб'єкта, який буде надавати грошові 
кошти та інше. 

ВИРІШИЛИ: повернутися до питання розроблення програми після отримання 
всієї необхідної інформації. 

3. РІЗНЕ: 
Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 

Коротко надав інформацію про індустріальний фонд Данії, про компанію 
Кліп Солюшенс та про взаємовідносини між інвестиційним фондом ІІЕФКО і 
датською програмою розвитку в Україні І)АМІ)А. Зазначив про отримання 
протоколу намірів від датського оператора Клін Солюшенс, що означає 
зацікавленість Датської сторони в реалізації проекту модернізації 
централізованого опалення в м.Кременчуці. Нагадав, що міжнародні фінансові 
організації для надання кредиту вимагають розроблення ТЕО за міжнародною 
процедурою (РеазіЬіІііу зіисіу) в якому передбачаються всі можливі варіанти 
вирішення проблем. І Іроіиформував присутніх про попередні умови фінансування 
проекту інвестиційним фондом НЕФКО разом з датською програмою розвитку в 
Україні ОАХЮА, а саме: грант у розмірі 35%, решта 65% коштів з яких - 15% 
внесок міста Кременчука, а інші кошти - кредит від ІІЕФКО. Висловив сподівання 
про продовження співпраці з Європейським інвестиційним банком. 

І ванни Г.М. - депутат Кременчуцької міської ради. 
Зазначив про важність питання кредитування МФО та надання більш 

детальних умов надання коштів. Запропонував про взяття участі ПАТ «КВЬЗ» в 
фінансуванні проекту будівництва котельні на Раківці та встановлення дахових 
котельних. 

Кравченко Д.В. - заступник міського голови. 
Дав пояснення про неможливість варіантів будівництва декілька котельних 

у мікрорайоні Раківка та встановлення котельних на даху житлових будинків. Ще 
раз наголосив про важність питання будівництва котельні у мікрорайоні Раківка. 
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Плескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Зазначив про відсутність договору між КП «Теплоенерго» та ПАТ «КВЬЗ» 
на постачання теплової енергії та про фінансову допомогу комунальному 
підприємству для розрахунків за отриману теплову енері ію. 

ВИРІШИЛИ: На наступному засідання Робочої групи заслухати інформацію 
щодо просування питання фінансування проекту з будівництва котельні на 
Раківці. Провести наступне засідання 1 листопада 2018 року. Інформацію взяти до 
відома. 

Голова Робочої групи Д.В. КРАВЧЕНКО 

Секретар Робочої групи 


